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Sverigedemokraterna anser inte att politiker ska styra vilka färdmedel kommuninvånarna ska 
använda utan snarare anpassa byggande och service efter invånarnas önskemål och efterfrågan. 
Naturligtvis ändå med beaktande av vad vi tror invånarnas efterfrågan kommer att vara inom den 
tidsram som planen gäller.  Prioriterar man upp ett visst trafikslag så leder det per automatik till att 
man måste prioritera ner ett annat eftersom all politik handlar om prioriteringar. 

Vi tycker att man ska prioritera framkomlighet i stället för ett visst trafikslag och inte försvåra för 
användandet av ett visst färdmedel bara för att tvångs-styra invånarna att använda ett annat. 
Underhåll av gator och vägar ska också ske i den ordning där de gör störst nytta för att främja 
framkomlighet och där det ger störst effekt för stadsmiljön och invånarnas upplevelse av Huddinge. 
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